
 

Заједница електротехничких школа Србије 
Александра Медведева 18, Ниш 

 018 / 588 – 707      018/ 588-708     www.zetss.edu.rs 

број текућег рачуна:    250-3030000315060-70 
код Eurobank EFG Štedionice- a.d. Beograd  

 
Деловодни број: 
Датум 

 
ЗАПИСНИК 

СА 1. СЕДНИЦЕ ИЗВРШНОГ ОДБОР 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Прва седница ИО Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 25. октобра 2022. године у 
просторијама Академије техничко-васпитачких струковних студија Ниш у Нишу. Седници су присустввују 
представници 21 школе чланице заједнице и ИО /списак присутних школа дат је у пролиог записника/, 
седници присуствују и Владан Зец /ЕТШ „Земун“/, Весна Михаиловић и Зоран Николић /Прва техничка 
школа Крагујевац/, Татјана Старчевић /Техничка школа Ужице/, Игор Арсић /ТШ „Раде Металац“ – 
Лесковац/, Драган Антић /Техничка школа Пирот/, Горан Бирчанин /Техничка школа Ваљево и секретар 
ЗМШС/, Дејан Николић /Техничка школа Зајечар/, Милан Његомир /ШЦ „Никола Тесла“ Вршац и 
председник Актива Нови Сад/, Љиљана Живановић /Техничка школа Обреновац/ и Иван Јовић/Техничка 
школа Врање/. 

Седница ИО почела је у 12.05. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Заједнице, Небојша Соколовић је пожелео добродошлицу присутнима члановима 

Председништва и захвалио се председнику Академије др Срђану Јовковићу што је омогућио да се овај 
састанак ИО реализује у просторијама Академије.  

Др Срђан Јанковић је поздравио све присутне, пожелео добродошлицу и укратко упознао све 
присутне са организацијом Академије. Нагласио је да у досадашњем раду некадашња Висока техничка 
школа школа струковних студија у Нишу а сада Одсек Ниш има дугогодишњу сарадњу са Заједницом 
електротехничких школа Србије и њеним чланицама и да ће се та сарадња у наредном периду стално 
унапређивати. Након што је пожелео успешан рад новом председнику Заједнице и осталим члановима 
Заједнице због својих планираних обавеза напустио је састанак. 

Председник Соколовић је констатовао да седници присуствује 20 од укупно 37 чланова, што је 
довољан број за одржавање седнице и одлучивање, затим је предложио је следећи дневни ред: 

ДНЕВНИ РЕД 
 

1. Конституисање ИОЗЕТСШ за школску 2022/23. г., 
2. Усвајање записника са претходне седнице 
3. Актуелности у средњем сручном образовању 
4. Доношење одлуке о висини чланарине за школску 2022/23. г. 
5. Предлог Статута Заједнице, 
6. Организација седнице Скупштине Заједнице, 
7. Одлука о пријему у СШ „Лукијан Мушицки“ из Темерина у чланство Заједнице, 
8. Текућа питања  

 
Сви присутни чланови ИО су једногласно усвојили предложени дневни ред и затим се кренуло на расправу 
по тачкама дневног реда. 



Тачка 1. 

Секретар Заједнице Горан Станковић констатовао је да у складу са одредбама Статута Заједнице ИО 
Заједнице чине председставници школа које имају 15 и више одељења, да школе које имају 32 и више 
одељења имају право на два представника у ИО и да су то школе ЕТШ „Никола Тесла“ из Београда, ЕТШ 
„Раде Кончар“ из Београда и ЕТШ „Михајло Пупин“ из Новог Сада. Поред ових школа чланови ИО су и школе 
са мање од 15 одељења а за које је ИО донео раније одлуку да због својих активности у Заједници буду 
чланови ИО. 

Горан Станковић је даље констатовао да је на основу броја одељења које су школе пријавиле ове 
школске године списак школа чланова ИО прослеђен уз позив и да ИО има 37 чланова. 

Тачка 2. 

Председник Соколовић је ставио на гласање предлог Записника са претходне седнице ИО која је одржана у 
Кладову. Исти је усвојен једногласно. 

Тачка 3. 

Председник Соколовић је рекао да је претходних дана разговарао са Зораном Костићем, специјалним 
саветником министра Ружића, и да је овај рекао да је тренутно затишје у министарству јер се очекује подела 
министарства након формирања Владе Републике Србије.  

Укратко је поднео извештај о раду Секторског већа које усвојило иницијативу за измене станадарда 
квалификација за образовни профил техничар мехатронике (измене неће бити драстичне), у изради је 
иницијатива за стандард квалификација за образовни профил техничар електронике и аутоматизације. У 
свом излагању известио је чланове ИО о томе да су Иницијатива и Елаборат за измену стандарда 
квалификација за образовни профил електротехничар обновљивих извора енергије предати у Агенцији за 
квалификације и да од тада нема никаквих званичних информација. Соколовић је додао да је ова 
иницијатива подржана од стране Министарства за рударства и енергетике. 

На питање председника да ли има вести у вези ове иницијативе из секторског веће где је члан Бранко 
Голоскоковић, директор Техничке школе из Ваљева, дао је одречан одговор. 

Татјана Старчевић из Техничке школе у Ужицу питала је шта урадити са елаборатом за верификацију 
за образовни профил техничар мехатронике када су правилници о стручној спреми стављени ван снаге а у 
новом Правилнику нема свих предмета који се налазе у ППНУ. 

Драган Туцаковић, директор Техничке школе у Ужицу, додао је да се елаборат преда а да ће у току 
провере од стране просветног испектора бити наложена мера да се допуни када изађе подзаконски акт. 

Небојша Соколовић је обавестио присутне да се у Средње техничкој школи „Михајло Пупин“ – Кула, 
под покровитељством Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ) GmbH канцеларије у 
Србији, спроводи обуку професора стручних предмета из средњих техничких школа које реализују, или 
планирају да реализују, план и програм образовног профила Електротехничар обновљивих изора енергије. 
Обука ће се одржати у просторијама Средње техничке школе „Михајло Пупин“ у Кули, 27. и 28. октобра 
2022. године.  На обуку је позвано 10 школа и трошкове обуке биће покривени из пријекта. Пројектом је 
такође предвиђено и да школе добију опрему, али да вредности те опреме није тако велика. 

Даље, Небојша Соколовић је известио о састанку који је имао са Весном Фабијан, Габријелом Грујић и 
В. Бојовић у вези ЈПОА и ППУ и да је за новембар најављен састанак, такође је рекао да држава жели да 
уреди ову област. 

Бранко Голоскоковић је рекао да је процедура сложена и компликована и да је његова школа имала 
доста проблема приликом акредитације и да су они то морали да ураде јер су они Тренинг центар. 

Дат је предлог да се позове неко из сектора, који се бави ЈПОА и ППУ,  у минстарству  на Скупштини у 
Новембру да би се појасниле и отклониле све недоумице у вези целокупне процедуре. 

Небојша Соколовић је додао да је покренута иницијатива (кроз пројекат у који је укључена његова 
школа а који подржава ГИЗ) да се промени законска регулатива и да наставници који су укључени у 
реализацију ЈПОА имају могућност да им се на име надокнаде за рад исплати и више од тренутно 
дозвољених 30% преко редовне зараде. 

Бранко Голоскоковић је рекао да је он скептичан да ће се то и десити. 



Ђурађ Бањац, директор ЕТШ „Земун“, рекао је да треба имати на уму да је министарство у фази 
трансформације и да ће потрајати док се изврши формирање радних тела. 

Секретар Заједнице Горан Станковић је рекао да је од задњег заседања Скупштине ЗЕТШС дошло до 
промене подзаконских аката /објављени су ППНУ за техничара телекомуникација и техничара мултимедија, 
измењен је план и програм предмета рачунарство и информатика, додати нови исходи у предмету 
„Рачунари у системима управњања“ и нови изборини предмет „Вештачка интелигенција“ код образовног 
профила електротехничар рачунара, да је код електротехничара информационих технологија додат 
изборини предмет „Вештачка интелигенција“ и у предмету „Примењене информационе технологије“ у 
трећем и четвртом разреду додата нова тема „Увод у вештачку интелигенцију“. 

У вези нове теме у примењеним информационим технологијама ПредседништвоЗЕТШС на састанку 
који је одржан у септембру предложиоло је да се 12 предвиђених часова реализују у оквиру блок наставе 
тако што ће прдвиђени садрђаји темом интегрисати у већ постојеће модуле. Са наведеним предлогом 
упознао је Мају Тодоровић и да је она рекла да нема никаквих препрека да се то тако и релаизује. 

Горан Станковић је рекао да су поред правилника о НПП/ППНУ изашли и Правилник о допунама 
Правилника о ближим условима у погледу простора, опреме и наставних средстава за остваривање 
наставних планова и програма образовања и васпитања за стручне предмете за образовне профиле у 
трогодишњем и четворогодишњем трајању у стручним школама у подручју рада Електротехника који 
садржи нормативе за образовне профиле техничар мултимедија и техничар телекомуникационих 
технологија. 

О свим овим новим правилницима школе чланице Заједнице обавештене су електронском поштом и 
да су им правилници послати као прилог обавештења. О свим новим подзаконским актима школе се 
редовно обавештавају путем сајта Заједнице. 

Тачка 4. 

Након образложења председника Соколовића једногласно је донета следећа 

О Д Л У К А  
I 

Утврђује се чланарина за школску 2022/23. г. у износу од 1.080 динара по одељењу. 
II 

 Задужује се секретар Заједнице и  рачуноводствени радник да након прикупљања бројног стања 
израде рачуне за чланарину и да се исти евидентирају у систему еФактуре ради наплате. 
 
Драган Туцаковић је рекао да ће након увођења сиситема ИСКРА настати озбиљан проблем приликом 
уплате досадашње помоћи које су школе уплаћивале домаћинима такмичења и да би требало размислити 
да Заједница кроз повећање чланарине обезбеди средства за помоћ школама које су организатори 
такмичења. 

Тачка 5. 

 Секретар Заједнице укратко је упознао чланове ИО да је у складу са договором из Кладова урађен 
предлог новог Статута Заједнице и да је постављен дељени документ у који је могуће унети сугестије и 
предлоге за дораду предлога новог Статута. Поред тога што је предлог Статута прослеђен члановима ИО, 
прослеђен је и секретару ЕТШ „Никола Тесла“ у Београду на преглед и давање мишљења. 

Тачка 6. 

Небојша Соколовић је укратко упознао присутне са понудом хотела Палисад на Златибору која је дата 
за организацију седница Скупштине ЗЕТШС и ЗМШС у периоду 24. – 26. новембар, затим се захвалио 
Драгану Туцаковићу који је у име Заједница преговарао и добио изузетно повољну цену аранжмана. 

Драган Туцаковић је пренео жељу удружења предузетника из Ужица да се обрате на заједничкој 
седници Скупштина ЗЕТШС и ЗМСШ да би изнели своју идеју превазилажења недостатка трогодишњих 
образовних профила, како да план уписа решава локалне потребе. Туцаковић је додао да ће они закључке 
које су донели упутити у министарство просвете и представницима Града Ужице.  



Тачка 7. 

Након образложења секретара Заједнице једногласно је донета следећа 

О Д Л У К А  

Прима се у чланство ЗЕТШС СШ „Лукијан Мушицки“ из Темерина. 

Тачка 8. 

Није било дискусије по овој тачки дневног реда 
 
Седница ИОЗЕТШС завшена је у 13.25 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


